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Lassan véget ér a nagypályás 
labdarúgó szezon őszi etapja. 
Lassan kezdjük megszokni, hogy 
közös csapataink Szőreggel elég 
jó eredményeket érnek el.

Felnőtt megye I. osztályú gár-
dánk Papp Endre vezetésével 
hozta a minimálisan elvárt telje-
sítményt. Kezdetekkor nem volt 
más cél megfogalmazva, csak 
hogy kerüljék el a kiesési zónát 
ebben a bajnoki évadban. A csa-
pat több mint fele kicserélődött, 
sikerre éhes fiatalokat igazol-
tunk. Ahogy azért lenni szokott 
osztályváltáskor, illetve ennyi új 
játékos esetén, nagyon hullámzó 
teljesítményt nyújtott a gárda. A 
sérülések is eléggé befolyásolták 
az összeállítást, stabilan 4-5 sé-
rülttel mindig számolhatott Papp 
Endre edző. A fél év során voltak 
jó mérkőzések, amit öröm volt 
nézni, de sajnos csalódást keltő 
produkciókat is láthatott a pub-
likum. Lesz idő rendet rakni a 
fejekben, a nem meggyőző játé-
kosokkal tisztázni a folytatást, és 
újult erővel belekezdeni a felké-
szülésbe.

U19-es, illetve Megye IV-es 
csapatunk Rácz Balázs, Tarjányi 
Marcell, Kocsis Tamás, Király 
Csaba vezetésével készült hét-
ről hétre. Közel 45 fővel indul-
tak neki a bajnokságnak, itt volt 
a legnagyobb lemorzsolódás. 
Ahogy tűntek el a játékosok, úgy 
romlott az eredmény is, hiszen 
egyre többet kellett mindenkinek 
hozzátenni, olykor 2-3 mérkőzést 
is játszani a hétvége folyamán. 
Az utánpótlás bajnokságokban 
az eredmény szinte másodlagos, 
de elmondhatjuk, hogy mindkét 
csapattól érmet várunk el, hogy 

ez megvalósul, csak rajtuk múlik. 
Emellett 2 ügyes utánpótláskorú 
játékos is bemutatkozott az ősz 
folyamán a felnőtt csapatban, 
gratulálunk.

Bozsik korosztályunk Koczkás 
Zoltán, illetve Herédi Szabolcs 
vezetésével felemás szezont tud 
maga mögött. U11-eseink gáláz-
nak a makói csoportban. Eddig 
hibátlan teljesítménnyel utasítják 
maguk mögé a makói, illetve a 
„gyulai Grosics”-os csapatokat. 
Sajnos U9-es korosztályban ke-
vés babér termett, itt hatalmas 
létszámhiánnyal küzdenek az 
edzők, legfontosabb feladat a lét-
szám gyarapítása.

Ovi focink is úgy néz ki, jó 
kezekbe került. Molnár Natani-
el, illetve Vincze Gábor vezette 
edzéseken egyre többen vesznek 
részt. Ügyesednek, gyakorolnak, 
reméljük, a lendület sokáig ki fog 
tartani.

Ahogy véget ér a nagypályás 
szezon, kezdődik a futsal bajnok-
ság. Idén újra minden korosz-
tályban képviseltetjük magun-
kat. A felnőttek Molnár László 
vezetésével 2 győzelem mellett 1 
vereséggel a dobogó közelében 
„tanyáznak”. A következő fordu-
lókban a verhető csapatok elleni 
sikerekkel felküzdhetik magukat 
érmes helyre. Utánpótlás csapa-
taink még most csapnak bele a 
lecsóba. A cél itt főleg a mozgá-
son van, hogy a 2-3 hónapos téli 
pihenő időszakot is mozgással 
töltsék gyerekeink, de mint a ta-
valyi szezonban, idén is örülnénk 
pár éremnek...

Hajrá Deszk!!!
Deszki Sport Club vezetése

Megfogyva bár,  
de törve nem

A koronavírus viszontagságai és a vírussal 
kapcsolatos MKSZ határozat ellenére is sorra 
veszik az akadályokat mind a felnőtt, mind 
pedig utánpótlás csapataink. 

Nehezítő tényező, hogy például a serdülő 
csapatunk tekintetében csupán éppen egy sor-
nyi, azaz 7 játékosunk rendelkezik védettségi 
igazolvánnyal, mely jelenleg elengedhetetlen 
(negatív PCR teszttel, antigén teszttel kivált-
ható) a versenyzéshez. 

A hét hős amazon hétről-hétre bizonyítja a 
sportág iránti elkötelezettségét és a töredékes 

létszám ellenére is nagy akaraterővel vetik 
bele magukat a mérkőzésekbe mind a serdülő, 
mind pedig ifjúsági szinten.

Grézló Józsi utánpótlás 
csapata is edzésben

Grézló József: Döcögősen, de szeptem-
berben elkezdtük az edzéseket. Sajnos, még 
mindig sokszor a csapat létszámát lefelezi a 
koronavírus. Egyre jobban veszik fel újra a 
gyerekek az edzések intenzitását, de látszódik 
a sok kihagyás rajtuk. Maximális odafigyelés-
sel próbálunk javítani a hibákon és csak előre 
nézni.
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